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Abstract (en)
[origin: CN109811434A] The invention relates to a compactor for a drafting device of a spinning machine. The compactor is arranged between a
delivery cylinder (3) and an output pressure roller (1), with a tapered first compactor passage (8) oriented towards a delivery pressure roller (2) of the
drafting device (S), characterized in that the compactor (4) has a second compactor passage (10) which is arranged in the direction of traveling of a
stretched sliver (VF) in front of and in alignment with the first compactor passage (8).

Abstract (de)
Verdichter für ein Streckwerk einer Spinnmaschine, zur Anordnung zwischen einem Lieferzylinder (3) und einer Ausgangsdruckwalze (1), mit einem
zu einer Lieferdruckwalze (2) des Streckwerks (S) hin orientierten sich verjüngenden ersten Verdichterkanal (8), der dadurch gekennzeichnet ist,
dass der Verdichter (4) einen zweiten Verdichterkanal (10) aufweist, der in Laufrichtung eines verstreckten Faserbandes (VF) gesehen vor dem
ersten Verdichterkanal (8) und fluchtend mit diesem angeordnet ist.
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